
Ontmoet het JMA bestuur 2018/2019  
 

De sollicitatiecommissie stelt met trots het bestuur van JMA 2018-
2019 voor. Lees meer over deze enthousiastelingen in dit 
document! 
 
 
Marloes Leeuwis - Communicatie 
 
Hoi! Ik ben Marloes Leeuwis en ik ben masterstudent 
communicatiewetenschappen aan de Vrije Universiteit van 
Amsterdam. Komend jaar ben ik het bestuurslid 
communicatie bij JMA. Ik heb een enorme interesse in milieu 
en vind het een enorme uitdaging om met de JMA te streven 
naar een duurzame wereld. Het lijkt me ontzettend leerzaam 
om me samen met gelijkgestemden jongeren het belang van 
het milieu op de kaart te zetten. Ik wil niets liever dan de 
kennis van communicatie die opgedaan ik heb tijdens mijn 
opleiding inzetten voor zo’n belangrijk doel. 
 
 
 
Soco: Marloes beseft dat ze klimaatverandering niet in haar eentje kan aanpakken en geeft 
aan zich daarom voor JMA in te zetten. De kennis die ze heeft vergaard tijdens haar studie 
Communicatie en Multimediadesign en de ervaring die ze heeft opgedaan tijdens als Social 
Media stagiair bij de VPRO gaat ze aankomend jaar toepassen als bestuurslid communicatie. 
Daarnaast kijkt ze uit naar een functie met verantwoordelijkheid, de soco denk dan ook dat 
dit voor haar de perfecte plek is om te leren en verder te ontwikkelen. Vanwege haar 
motivatie, maar ook haar ervaring en aanpakkersmentaliteit draagt de Soco haar voor als 
bestuurslid communicatie. 
 
 
 
 
 
 
 
  



Sibel Kurt - Voorzitter  
 
Hoi! Ik ben Sibel, 25 jaar en op dit moment bezig aan de 
master Political Science met als specialisatie Global 
Environmental Governance. Ik heb een passie voor het 
creëren van een betere wereld, waar mens en natuur met 
elkaar in balans zijn. Ik ben iemand die veel lacht, enthousiast 
is en graag in een blij en goed functionerend team werkt. 
Het lijkt mij ontzettend leuk om deel uit te kunnen maken van 
dit aankomend bestuur en om ervoor te kunnen zorgen dat 
JMA een krachtige organisatie voor nu en in de toekomst 
blijft. 

 

Soco: Sibel kan zich goed vinden bij de doelstelling van JMA en Milieudefensie; ze wil zich 
vooral inzetten voor een betere wereld door middel van activisme. Ze heeft ervaring als 
trainer en in management. Ze wil naast de doelstellingen van JMA ook aandacht besteden 
aan de persoonlijke ontwikkeling van haar mede-bestuursleden. Zelf ontwikkelt ze in deze 
positie graag haar leiderschaps-skills. De Soco draagt haar voor gezien haar ervaring, 
natuurlijk leiderschap en vanwege haar interesse in activisme.                     

 

Lieke van Baardewijk – Educatie  

Hallo! Mijn naam is Lieke van Baardewijk en ik ben het nieuwe 
bestuurslid Educatie. Momenteel studeer ik met veel plezier 
Geneeskunde aan de Vrije Universiteit van Amsterdam. Ik ben 
heel enthousiast over de functie bestuurslid Educatie en ik hoop 
samen met de werkgroep de (nog jongere) jeugd te mogen leren 
dat er iets moet veranderen aan ons systeem én dat zij daarbij 
kunnen helpen!  

 

 
Soco: Lieke studeert geneeskunde en wil later kinderarts worden. Naast haar studie zet ze 
zich graag in voor het klimaat. Ze staat dagelijks stil bij haar impact op de wereld  Ze heeft 
ervaring voor de klas als student docent en in meerdere commissies. Haar enthousiasme en 
sociale skills zullen goed van pas komen voor de klas. De soco draagt haar daarom voor als 
bestuurslid educatie met portefeuille secretaris.                                  
  



Sophie Spijkers – Training & Ontmoeting  
 
Sophie studeerde met veel plezier Psychologie aan de UvA. 
Van huis uit, en via haar studie, heeft ze veel geleerd over het 
belang van zelf-reflectie. De afgelopen jaren is zij zich enorm 
gaan verdiepen in het klimaatdebat. Bewuster leven begon op 
individueel vlak, waarna ze haar inner circle inspireerde om 
hetzelfde te doen. Ondertussen voelt ze de drang om nog 
meer mensen te bereiken. Met de kennis over zelf-reflectie, 
psychologie en klimaatverandering hoopt ze succesvol inhoud 
te geven aan de functie bestuurslid Training & Ontmoeting. 
 
Soco: Sophie heeft net haar bachelor psychologie op zak en 
heeft nu een tussenjaar. Ze heeft veel ervaring in het geven 
van trainingen. Deze wil ze toepassen door jongeren te betrekken bij milieuproblemen via 
meet-ups en trainingen. Ze is enthousiast om aan de slag te gaan en heeft al ideeën hoe JMA 
een bredere doelgroep bij trainingen en meet-ups kan gaan betrekken. De Soco draagt haar 
aan als kandidaat bestuurslid Training & Ontmoeting om haar enthousiasme, ervaring en 
haar motivatie. 
 
 
Martine Doppen – Extern  
 
Ik ben Martine en het lijkt mij heel leuk om het komende jaar 
de bestuursfunctie Extern bij JMA te vervullen. Ik ben nu nog 
een paar weken student International Public Health, en werk 
ik in de thuiszorg en bij cafe de Ceuvel. Ik kijk ernaar uit om 
samen met het team het grote netwerk van jonge 
milieuactivisten in Nederland dichter bij elkaar te brengen, 
want samen kunnen we het tij keren.  
 
 
Soco:  Martine is al actief betrokken bij de Fair Future 
campagne. Daarnaast heeft ze bestuurservaring opgedaan bij UNICEF Amsterdam en haar 
studenten tennisvereniging.  Martine weet vragen te stellen op het juiste moment. Haar 
enthousiasme weet ze op een ieder over te brengen! Door haar ervaring, enthousiasme en 
affiniteit met Milieudefensie dragen we haar aan als bestuurslid extern. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


